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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Patiënt snakt naar 
elektronisch dossier» (ingezonden 26 mei 2015). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Patiënt snakt naar een elektronisch dossier»?1, en het 
onderzoek van de Nederlandse Patiënten en Consumenten Federatie (NPCF)? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een persoonlijk gezondheid dossier (PGD), waar de 
patiënt zelf de baas over is, een verbetering is ten opzichte van het Landelijk 
Schakelpunt (LSP)? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de NPCF dat het beschikken over je eigen medische 
gegevens helpt bij het betrekken van de patiënt bij zijn behandeling, en dit de 
kwaliteit van zorg ten goede komt? 

Vraag 4
In hoeverre past het delen van medische gegevens, op een begrijpelijke 
manier, van een arts met een patiënt in uw jaar van de transparantie? 

Vraag 5
Deelt u de mening, gezien de geschiedenis met het Elektronisch Patiënten-
dossier (EPD) en LSP, dat er meer nodig is om te komen tot een PGD dan het 
door u genoemde «wegnemen van belemmerende maatregelen»? 

Vraag 6
Bent u bereid de regie te nemen, zodat er een PGD wordt ontwikkeld vanuit 
het belang van de patiënt, waarvan de patiënt zelf de baas is en veiligheid 
geborgd? 

Vraag 7
Wilt u een commissie van wijzen instellen die hierin de regie neemt in uw 
jaar van de transparantie?
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